
Vragen Beter voor Rijswijk Forum Samenleving

Vraag Forum samenleving: burgemeester
Ger Kruger

Met het COA is overeengekomen dat het AZC de komende maanden wordt ontruimd.

Vraag: hoeveel personen heeft de afdeling Burgerzaken inmiddels uitgeschreven uit de 
Basisregistratie Personen .

Zijn er ook nog, na 1 december 2021 bijgeschreven?

Vraag  forum samenleving : Johanna Besteman
Ger Kruger

Museum Rijswijk.

Een viertal jaren geleden heeft de Gemeente Rijswijk een te dure lening van het museum ingelost en  
7 ton uitgeleend aan het museum. Overeengekomen werd dat het museum enkele jaren geen 
aflossing hoefde te betalen. Ook was afgesproken dat de Raad regelmatig op de hoogte zou worden 
gebracht over de stand van zaken? Van dit laatste is weinig tere3cht gekomen, vandaar de volgende 
vragen:

worden de afspraken die toen zijn gemaakt nagekomen? Wanneer is de Raad voor het laatst 
geïnformeerd door het Museum?

Worden nu op tijd de betalingen gedaan?  

Indien niet, welke stappen gaat het College ondernemen om te voorkomen dat de Raad niet voor 
onaangename verrassingen worden geconfronteerd?

Vraag forum samenleving: Burgemeester 
Ger Kruger

Voorheen hanteerde men een fietsverbod  en het meenemen van fietsen aan de hand in het 
winkelcentrum in de Bogaard.

De verbodsborden zijn reeds lang verwijderd. Tijdens contacten met bezoekers in het winkelcentrum 
de afgelopen weken was dit een terugkerende  klacht.

Sinds die tijd wordt er veel gefietst en rijden bezorgbrommers en fietsers af en aan over het 
wandelgebied.

Vraag: Waarom zijn de borden verwijderd en wanneer gaat er handhaving weer plaatsvinden?



Vraag forum Samenleving :  wethouder Johanna Besteman
Arno v.d. Berg

Met de Raad is afgesproken  dat voor toelating op Rijswijkse scholen, in navolging van andere 
gemeenten  een z.g. postcodebeleid zal worden toegepast.

Hiermee kunnen Rijswijkse leerlingen in eigen omgeving worden geplaatst op Rijswijkse scholen.

Momenteel komen de “open dagen” weer aan.

Kunnen we van u aannemen dat toelating, zolang er onvoldoende plaatsingsmogelijkheden zijn, 
toelating op Rijswijkse scholen op basis van postcode de regel zal zijn?


